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GCSE Speaking Test—Sample 1 
 

 

 

Topic B – Education 

 
 

 

我來介紹一下我的學校。 

我的學校是一所中學，在英格蘭的東北部。 

我的學校很大，有一千三百個學生、七十五個老師。我們的校長是一個男老師，

他叫 Howarth 先生。 

我的學校很新，教學設施很好，有一個游泳池、一個體育館、兩個足球場、一個

食堂、一個圖書館 ，還有很多教室和電腦。 

我們每個星期上五天課。我的學校在市中心，我住在郊區，我每天坐校車上學。 

我們的校服不是很好看，我們穿白色的襯衣、黑色的長褲，帶深紅色的領帶，腳

上穿黑色的皮鞋。 

 

 

Questions 

 

 

1.  你們學校有幾個中文老師？ 

 兩個，他們是中國人。 

2.  你最喜歡的老師是誰？ 

 是 Franks 老師，她教服裝設計。 

3.  你為什麼喜歡這個老師？ 

 很負責。她對學生很好。我喜歡服裝設計。長大以後，我想做服裝設計。 

4. 你喜歡穿校服嗎？ 

 不喜歡。 

5. 為什麼？ 

 因為校服不好看。 

6. 但是你認為學生應該穿校服嗎？ 

 我認為學生應該穿校服，我們在同樣學校，我們要穿同樣衣服。可是我們都

 想穿漂亮的校服。 
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Exercise 

 

 

Please choose one of the following topics, use the above sample as a guideline and 

write your own introduction. 

 

Topic A – In the UK & Abroad 
weather, home-town and trips abroad with detailed description related to personal 

experience.  Try to answer the additional higher questions on “If you had a lot of 

money, where would you like to go? Why” and came up with interesting answers. 

 

Topic B – Education, Training & Employment 
Questions on school life, timetable, subjects and uniform were rather 

straight forward, and try to give detailed answers like the sample. 

 

Topic C – House, Home & Daily Routine 
description of your own houses / rooms, family members, routines, likes & dislikes. 

 

Topic D – Media & Social Activities 
Try to give detailed description of your favourite hobbies, music, TV Programs, books 

etc and also try to extend your topic.. 


